
Зорана Михајловић са представницима конзорцијума америчке и турске фирме "Бехтел-Енка" потписала комерцијални уговор о изградњи "Моравског коридора"
четвртак, 05 децембар 2019 09:58

 Министарка грађевинарства, саобраћаја и инфраструктуре Зорана Михајловић
потписала је са представницима конзорцијума "Бехтел-Енка" комерцијални уговор о
изградњи Моравског коридора дужине 112 километара, на деоници Појате-Прељина.

  

"Моравским коридором" ће бити бити повезан Коридор 10 и аутопут "Милош Велики",
подручје где живи око 500.000 људи, односно градови Чачак, Краљево, Врњачка Бања,
Трстеник, Крушевац, Сталаћ и Ћићевац.

  

Поред изградње аутопута, пројекат обухвата и регулацију Западне Мораве и њених
притока, као и изградњу телекомуникационе инфраструктуре.

  

Једину понуду на јавном позиву за стратешког партнера за изградњу Моравског
коридора доставио је конзорцијум америчке и турске фирме "Бехтел-Енка".

  

Уговор је потписан у Председништву Србије у присуству председника Александра
Вучића који се пре тога састао са представницима конзорцијума.
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Александар Вучић: За мање од три године биће завршен ауто-пут Чачак-Краљево

  

Београд -- Потписан је комерцијални уговор за изградњу ауто-пута Е-761, деоница
Појате-Прељина (Моравски коридор) са компанијом Бехтел Енка УК Лимитед.

  

Потписивању уговора присуствовао је и председник Србије Александар Вучић, као и
потпредседница владе Зорана Михајловић.

  

Мајкл Вилкинсон из компаније Бехтел на енглеском се обратио окупљенима и рекао да
су срећни и узбуђени због пројекта и што ће радити у Србији.

  

"Радимо на пројекту нешто више од две године и данас смо почели сјајно пријатељство
са владом Србије", рекао је Вилкинсон и додао да ће овај ауто-пут променити животе
људи који овде живе.
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"Ovo je za nas velika stvar koja znači veći broj turista, investitora koji će da ulažu, ljudi će
ostajati u zemlji, videće da imaju budućnost, da se stvari pomeraju na bolje!" - Predsednik
Vučić prisustvovao je potpisivanju ugovora za izgradnju auto-puta E-761, deonica
Pojate-Preljina (Moravski koridor).

  

A post shared by  Aleksandar Vučić  (@buducnostsrbijeav) on Dec 4, 2019 at 11:52pm PST

       

Председник Србије се захвалио окупљенима и честитао Министарству грађевинарства,
компанији Бехтел Енка, али пре свега грађанима и народу Србије, посебно људима који
живе у Моравичком, Рашком и Расинском округу, јер, како каже, они добијају нови
живот.

  

"Ауто-пут значи живот, ово је пут који су људи чекали деценијама и веровали да је
могуће да га неко изгради", рекао је председник.

  

Вучић је рекао да ће ауто-пут кренути да се гради готово одмах.

  

"Рокови изградње су веома добри", каже председник и додаје да ће за мање од три
године бити завршен ауто-пут Чачак-Краљево.

  

Председник истиче да ће ауто-пут бити дигитални и најшири који Србија има.

  

 3 / 4

https://www.instagram.com/p/B5rttZwp7-w/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/B5rttZwp7-w/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/B5rttZwp7-w/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/B5rttZwp7-w/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/B5rttZwp7-w/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/B5rttZwp7-w/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/B5rttZwp7-w/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/B5rttZwp7-w/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/B5rttZwp7-w/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/B5rttZwp7-w/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/B5rttZwp7-w/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/B5rttZwp7-w/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/buducnostsrbijeav/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading


Зорана Михајловић са представницима конзорцијума америчке и турске фирме "Бехтел-Енка" потписала комерцијални уговор о изградњи "Моравског коридора"
четвртак, 05 децембар 2019 09:58

Вучић додаје да ће градња тећи брзо јер је реч о изузетно ефикасним компанијама, као
и да ће одмах из буџета у ту намену бити исплаћено 150 милиона евра што говори о томе
да је Србија финансијски у одличној ситуацији.

  

Захвалио се влади Велике Британије на финансирању, каже Вучић и додао да је за Енку
давно чуо и да верује у њих и у добре резултате.

  

"Хвала нашим турским, америчким и британским пријатељима", захвалио се председник
поздрављајући амбасадоре ових земаља.

  

Како каже, ово ће привући много туриста, посебно за Врњачку Бању и друга места у
околини.

  

"Овим путем стизаће се до Врњачке Бање за сат и по лагане вожње, тачније за сат и 20
минута", рекао је Вучић и додао да ће овај пут спојити запад и исток земље.

  

"Инвеститори ће лакше да улажу у овај крај, млади ће да остају у земљу јер ће да виде
да да њихова деца могу да очекују бољу будућност", каже председник.

  

(Бета-Танјуг-Б92)
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